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UK: Veľká Británia mala zaviesť lockdown aspoň týždeň predtým, než sa tak stalo, povedal
Sir Patrick Vallance britskému vyšetrovaciemu výboru pre pandémiu covidu.

Počas všetrovania bolo tiež odpočuté, ako Vallance súkromne označil svojho kolegu Sira Chrisa
Whittyho za „zdržovača“ po tom, čo sa medzi týmito dvoma vedeckými poradcami objavilo
hmatateľné napätie v súvislosti s pandemickými opatreniami.

Vallance, ktorý bol počas „pandémie covidu“ hlavným vedeckým poradcom Veľkej Británie, povedal,
že chcel zaviesť prvý celonárodný lockdown rýchlejšie ako Whitty, ktorý sa obával dôsledkov
uzatvorenia krajiny.

Denník The Telegraph k téme uvádza:

Došlo k „treniciam“ medzi týmito dvoma mužmi, ktorí pravidelne stáli po oboch stranách vtedajšieho
premiéra Borisa Johnsona počas denných tlačových konferencií, na ktorých informovali verejnosť
o vývoji pandemickej situácie.

Predseda vlády Johnson, ktorý bol inštinktívne proti myšlienke lockdownov, bol niektorými kritikmi
obviňovaný, že nedokázal zabrániť úmrtiam príliš pomalou reakciou na vznikajúcu hrozbu
koronavírusu.

Vyšetrovací výbor covidovej pandémie sa dozvedel, že jeho dvaja najvyšší vedeckí poradcovia sa
navzájom nezhodovali na najlepšom postupe vpred.

Výboru bol sprístupnený záznam z denníka Sira Jeremyho Farrara, člena skupiny vedeckých
poradcov SAGE, ktorej predsedal Patrick Vallace, kde hovoril o „trení“ medzi týmito dvoma
odborníkmi a opísal tiež „hmatateľné napätie medzi Vallacom a Whittym v prvých týždňoch roku
2020, najmä vzhľadom na zjavnú absenciu politického vedenia v tomto období.

Patrick Vallace si vo februári 2021 zapísal do svojho vlastného denníka, ako s ním Chris Whitty
hovoril o prichádzajúcom vyšetrovaní a o tom, či lockdowny v marci 2020 neboli zavedené príliš
neskoro. Napísal tam: „Samozrejme, že zdržiaval.“

Patrick Vallace počas vyšetrovania v Londýne povedal, že Whitty bol odborníkom na verejné zdravie
a oprávnene sa obával vplyvu toho, čo sa nazývalo „nefarmaceutické zásahy“, ako napríklad
prikazovanie ľuďom, aby zostali doma.

Vallace vtedy povedal, že on osobne nemá takéto obavy.

„Bol som skôr na strane toho, že sa musíme pohnúť ďalej. Myslím si, že to je čiastočne dôvod, prečo
sme my dvaja považovali za užitočné spolupracovať… Niekedy som chcel zatlačiť ja a on nie, niekedy
mal pravdu a tiež si myslím, že sme mali ísť do lockdownu skôr. Šlo o situáciu, v ktorej si myslím, že
sme mali zakročiť skôr.“
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Lekcia pre budúcnosť
Vo svojej písomnej svedeckej výpovedi Vallance objasnil, že „najdôležitejšou lekciou, ktorú som sa
naučil a opakovane hlásal od prvého lockdownu, pokiaľ ide o jeho načasovanie, bolo, že sme s ním
mali prísť skôr a mal byť prísnejší a širší, ako by ľudia chceli“.

Ďalej uviedol:

„Ako som už spomenul, v prvej vlne sme nezasiahli dostatočne skoro a tiež bolo málo opatrení.
Myslím si, že sme mali zaviesť viacero opatrení súčasne.“

Preto moje vyjadrenie „prísnejší a širší, ako by ľudia chceli“ je veľmi jasné. Postrehol som totiž, že
inštinktom každého je nerobiť žiadnu z týchto vecí.

Ľudia radšej trochu zdržiavajú, vyčkávajú a argumentujú tým, že opatrenia by nemali byť až také
prísne – a videli sme to veľmi jasne počas októbra, keď každý poslanec tvrdil, že ich okrsky, ktoré
v parlamente zastupujú, by nemali byť vo vyššom, ale nižšom pandemickom stupni z hľadiska
prísnosti opatrení.

To znamená že všetci chceli opatrenia menej prísne, ako by mali byť.“

V prípade budúcej pandémie Patrick Vallace jednoznačne chce, aby sa nové lockdowny zaviedli
skoršie a boli tvrdšie.

Záver
Na Slovensku po voľbách sa strana SNS zasadzuje o prešetrenie manažmentu pandémie, hlavne
z hľadiska porušovania ľudských práv a ďalších vážnych zločinov, ktorých sa dopustili vlády Matoviča
a Hegera.

Ďalšia strana novej koalície, Smer, už vyjadrila týmto snahám SNS svoju podporu.

Dúfajme, že sa pandémia čoskoro prešetrí a všetci covidoví zločinci budú tvrdo, no spravodlivo
potrestaní. Nepotrestané zlo sa totiž zvykne neskôr vrátiť v ešte horšej podobe. A to nesmieme
dopustiť!
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